

# **EMERGENCY PICKET AGAINST ELECTORAL FRAUD IN MEXICO**

**Friday, July 14 at 11:30 AM**

**At the Mexican Consulate in St.  
Paul - 797 7th St E.**

The Mexican Elections are not yet over. Although the Federal Electoral Institute has given the PAN's Felipe Calderon a majority, the final determination can only be made by the Superior Court of the Federal Electoral Tribunal. There are many legal channels yet to pursue, so a final decision is far from being made. And yet the United States and a handful of other governments have already recognized Calderon as the winner. There is ample evidence of irregularities in the vote counting process, and hundreds of thousands of Mexican citizens have come out on the streets to demand a ballot-by-ballot recount. They are convinced that their candidate Andrés Manuel López Obrador (of the PRD) has been fraudulently denied victory due to his promises to "put the poor first". More massive mobilizations in Mexico are planned for this weekend.

Come join us as part of a day of international "election observers" to let the Fox government and the workers and poor of Mexico know the world is watching. No to electoral fraud in Mexico!

For more information or to endorse this event, please contact John Peterson at: [elmilitantesinfronteras@gmail.com](mailto:elmilitantesinfronteras@gmail.com) or 651 373 7609. For more information on the international call to action, please see [www.militante.org](http://www.militante.org). Please help us distribute this information widely.

# **PROTESTA DE EMERGENCIA CONTRA EL FRAUDE ELECTORAL EN MÉXICO**

**Viernes, 14 de julio a las 11:30 AM  
En el Consulado de México en San  
Pablo - 797 7th St E.**

Aún no se ha decidido el ganador de las elecciones mexicanas. Aunque el Instituto Federal Electoral (IFE) le ha dado a Felipe Calderón la mayoría, la decisión final debe de ser dada por la Corte Federal Superior del Tribunal Electoral. Hay todavía muchos canales legales que pueden ser usados para persuadirlos: la decisión final todavía no se ha dado. A pesar de esto, los estados unidos y otros gobiernos ya han reconocido a Felipe Calderón como el ganador, tratando de avalar este fraude. Existe una amplia evidencia de irregularidades en el conteo y proceso de votos. Así que a las calles han salido a protestar cientos de miles de ciudadanos mexicanos demandando que sean contadas los votos uno por uno. Ellos están convencidos de que ganó su candidato Andrés Manuel López Obrador al quien tratan de arrebatarle y negarle de una forma fraudulenta la victoria. Esto porque una de sus promesas fue de “poner a los pobres primero”. Una serie de movilizaciones masivas son planeadas para este fin de semana.

Ven y comparte con nosotros en un día internacional de los observadores electorales y dejémosle saber al gobierno de Fox y al pueblo mexicano que el mundo los está mirando. “¡ NO AL FRAUDE ELECTORAL EN MÉXICO!”

**Para mas información: contacte con John Peterson:  
[elmilitantesinfronteras@gmail.com](mailto:elmilitantesinfronteras@gmail.com) o al (651)373-7609. Para mas información  
sobre la campaña de apoyo internacional, visitar: [www.militante.org](http://www.militante.org)**